
Side 1 
 

Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 28. maj 2024 kl. 18.30 Afbud: Mette Poulsen 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

Juniorudvalg: Asta 

• Fredag den 31. maj holdes arrangement med grill hvis vejret holder. Der er pt 
12 tilmeldte, 5 fra rideskolen. Asta prøver at få nogle flere til at komme. 

 
Drift, personale m.m: Info fra Jan Michael 

• Driften viser overskud, og vi holder budgettet. Dog har vi for mange ledige 
bokse, og det er vi nødt til at få ændret. 

• Vi får ny traktor med ny harve beregnet til at harve og plane ridebaner. 

• Stalden vil prøve at får ordnet stalden i sektioner over sommeren, hvilket 
betyder, at hestene vil blive kortvarigt flyttet rundt. 

• Vi mangler folk til weekendvagter. Der kigges på hvilke opgaver, der udføres 
hvor ofte og hvordan og undersøger muligheder for steder, hvor der kan 
optimeres.  

 
Nyt fra formanden 

• Kommunikation – der kommer et nyhedsbrev ud, som ridser regler og ”good 
practice” ud fx i forbindelse med opbevaring af foder i containerne m.m.. 

 
Klubbens økonomi 

• Ledige bokse pr.  1. juni 2024: 16 

• Reservation: 0 
 
Beretning fra øvrige udvalg 

- Stævneudvalg/Ida  
Springstævnet i maj gik godt med mange starter. Banerne var virkelig fine og 
klarede endda et skybrud. Der er kommet flere ind i stævneudvalget, men der 
må stadig gerne komme flere hjælpere.  
Dressurstævne i august med pony & hest holdmesterskaber. Der indhentes 
tilbud på nyt lydanlæg. 

- Festudvalg/ Aktivitetsudvalg/Ida  
Arbejdsdag planlægges med efterfølgende spisning. 

- Cafeudvalg/Ulla  
Tegninger på nyt køkken kommet og bliver kigget på. 

- Sponsorudvalg/Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 
Der er kommet fondsmidler til en række spring og indkøb afventer svar fra de 
sidste ansøgning. 

- Dorte drøfter evt. større ansøgninger med Jan Michael 



Side 2 
 

 
 

Rideskolen  - Info fra rideskole rep. - Mia-Louise 

• Der skal indkøbes flere rideskoleheste da nogle skal på pension og Erling skal 
væk fra Holte da han ikke trives her. Maria er i gang med at finde egnede heste. 

• Det overvejes, om der skal sættes et skovhold op. 

• Rengøringsdag afholdt med stort fremmøde. 

• Godt stævne afholdt med mange tilmeldinger, godt humør og i et dejligt vejr. 

• Mia-Louise køber egen hest og vil derfor gå ud af bestyrelsen, så der skal findes 
en afløser. 

 
 

Opgaver som skal løses 
 
Udarbejdelse af drejebøger til brug for henholdsvis spring- og dressurstævner – status?  
Vi er i gang med at samle informationen, men derudover kræver det oplæring under 
stævnerne. 

 
              Punkter til drøftelse 
 

- Hvordan skaffer vi flere pensionærer/Maria 
Det overvejes at lave noget materiale, som beskriver vores fine faciliteter. 

- Udkast til stillingsopslag vedr. ekstra springunderviser i udesæson/Ulla og Ida laver opslag 
 

              Diverse  
 

- Kickstarter henvendelse og tilsvarende henvendelser om ”reklame”. Hvad er bestyrelsens 
holdning? Kan det være interessant for HRKs medlemmer, at det formidles på f.eks. 
ekstern FB side? Ja, det er ok. 


